



Martin Reiter's Alma featuring Ana Paula da Silva

Ana Paula da Silva (vocals/percussion), Martin Eterle (flugelhorn), Martin Reiter (piano), Fabio Ricardo Hess (guitars), João Lackner (e-bass), Peter Kronreif (drums)

Die harmonische Zusammenarbeit zwischen Ana Paula da Silva und Martin Reiter's Alma darf ohne weiteres als Glücksfall bezeichnet werden.

Die fabelhaft besetzte Band und die faszinierende und ausdrucksstarke Stimme der jungen Sängerin ergänzen sich ideal. Der brasilianisch inspirierte musikalische Mikrokosmos, den Martin Reiter für seine Formation geschaffen hat, bietet Ana Paula da Silva ein breites Spielfeld, in das sie sich exzellent einzubringen weisst. Reich an Harmonie und Ausdrucksvielfalt, Atmosphäre und Intensität präsentieren die sechs Talente ein Programm, in dessen Rahmen sie ihr eindruckliches individuelles Können beweisen.

There's no doubt about it: the harmonic interplay between Ana Paula da Silva and Martin Reiter's Alma can be labelled a stroke of luck.

The glittering line-up of musicians and the fascinating and expressive voice of the young singer are ideal complements for one another. The Brazilian-inspired musical microcosm that Martin Reiter has created for his ensemble offers Ana Paula da Silva a broad platform that she fits into with ease. Rich in harmony and diversity of expression, atmosphere and intensity, the six highly talented musicians present a programme within which there is clear proof of impressive individual ability.